

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 01-05-2021 04:49:01 AM Subject: Election of Chairman and Vice Chairman of the Boa</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: AM 04:49:01 2021-05-01 الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس مجلس الادارة</p>
<p>With reference to the aforementioned subject matter, and pursuant to Article (45) of the Bank's MA&amp;A, kindly be informed that the Board of Directors of Jordan Ahli Bank in its meeting held on 29/04/2021 resolved that Mr. Saad Nabil Yousef Mouasher is hereby elected as Chairman of the Board H.E. Dr. Umayya Salah Ala Uddin Toukan is hereby elected as Vice Chairman of the Board</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام المادة (45) من عقد التأسيس والنظام الأساسي للبنك، فإننا نرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني قد قرر في اجتماعه المنعقد في 2021/04/29 : انتخاب السيد سعد نبيل يوسف المعشر رئيساً لمجلس الإدارة. انتخاب معالي الدكتور أمية صلاح علاء الدين طوقان نائباً لرئيس مجلس الإدارة</p>
<p>29-04-2021</p>	<p>29-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Maisa Turk Position: Legal Advisor and Board Secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Maisa Turk المنصب: المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة</p>